



Keep Travelling,  
Keep Smiling.

## 13天 丝绸之路+ 北疆美丽自然风光 (CSRNx)

### 大通精彩呈献:

- ✓ 全新体验: 乘坐高速动车从敦煌至吐鲁番
- ✓ 摄影家的天堂、世外桃源-禾木村
- ✓ 东方小瑞士-喀纳斯自然风景区
- ✓ 卧虎藏龙拍摄地-乌尔禾魔鬼城
- ✓ 布尔津-俄罗斯风情小镇, 五彩滩
- ✓ 乌鲁木齐: 船游天山天池, 国际大巴扎
- ✓ 吐鲁番: 火焰山, 交河故城, 坎儿井, 葡萄沟, 维吾尔族家访, 品尝瓜果
- ✓ 敦煌莫高窟-人类艺术瑰宝, 沙漠奇观-鸣沙山, 月牙泉
- ✓ 嘉峪关-万里长城 西起点
- ✓ 张掖-大佛寺
- ✓ 兰州: 黄河第一桥, 黄河母亲雕像, 水车园

不进店, 纯游玩

### 品尝当地风味:

- ✓ 新疆大盘鸡, 冷水鱼风味, 烤羊肉串, 雪山驼掌, 汽锅鸡, 张掖甘州风味, 武威沙米粉, 兰州拉面

### 温馨豪华住宿:

- ✓ 全程当地4-5\*酒店

**第1天: 新加坡 → 转机城市 → 兰州** (机上用餐/晚餐)  
齐集樟宜国际机场, 乘坐豪华客机经转机城市飞往甘肃省首府-兰州。兰州已有两千多年的历史, 黄河穿城而过, 是丝绸之路的重要城镇。今天游览美丽的**黄河母亲雕像**, 雄壮的**黄河第一桥**以及**水车园**。

**第2天: 兰州—武威—张掖** (早/午/晚餐)  
早餐后, 前往中国历史文化名城武威, 参观**鸠摩罗什塔**, 是中国古代著名的西域高僧、佛经翻译家鸠摩罗什初入内地弘法演教之处。游毕乘车前往具有“金张掖, 塞上江南”之美誉的张掖, 也是古丝绸之路及河西走廊上的重要城镇。参观著名的大佛寺, 大佛殿内有释迦牟尼侧身涅槃卧像, 是中国最大的室内卧佛。

**第3天: 张掖—酒泉—嘉峪关** (早/午/晚餐)  
早餐后, 自费游览张掖丹霞地貌。续程前往嘉峪关, 沿途欣赏大漠戈壁风光, 有幸还能领略到海市蜃楼的奇观。游览被誉为“天下第一雄关”的**嘉峪关长城**, 嘉峪关城楼结构精巧, 气势宏伟, 登上城楼, 四周遥望, 塞外的壮丽风光, 颇令人深思。接下来参观**长城博物馆**及**酒泉夜光杯厂**。

**第4天: 嘉峪关—敦煌** (早/午/晚餐)  
早餐后, 乘车赴敦煌, 游览沙漠奇观**鸣沙山**和**月牙泉**, 鸣沙山是座神奇的山, 当你登上峰顶, 往下滑动, 便可听到奇妙的古乐之声。鸣沙山奇在沙鸣, 而月牙泉却妙在水清, 月牙泉因形似半月而得名。到了鸣沙山下, 您可自费乘沙漠之舟骆驼直达月牙泉畔。晚餐后, 游览**沙洲夜市**。

**第5天: 敦煌—吐鲁番** (早/午/晚餐)  
敦煌是中国历史文化名城, 是丝绸之路上的重要城镇及璀璨明珠。今天上午游览举世闻名的**敦煌莫高窟**, 莫高窟是中国四大佛教石窟之首, 以精美的壁画和塑像闻名于世, 您将欣赏到绚丽的佛教文化艺术瑰宝(含**数字影院**)。游毕送往柳园火车站, 乘坐**高速动车**前往丝绸之路上的重镇-吐鲁番(\*敦煌-吐鲁番动车约4小时, 二等座, 需自行携带行李上车)。

**第6天: 吐鲁番—乌鲁木齐** (早/午/晚餐)  
今天首先参观**交河故城**, 由联合国教科文组织出资参与维护, 是一座保存相当完好的城池。之后前往吐鲁番盆地的生命线-**坎儿井**, 是与万里长城、京杭大运河齐名的中国古代伟大的三大人工工程之一的地下水工程。**火焰山**神奇的地貌、以及《西游记》中孙悟空三借芭蕉扇扇灭火焰山优美的传说, 脍炙人口; 之后进入**葡萄沟**景区, 葡萄沟是一座枝繁叶茂的葡萄园, 走进维吾尔族农家, 品尝美味的瓜果; 游毕续程赴乌鲁木齐。

**第七天: 乌鲁木齐—天池—奎屯** (早午餐)  
早餐后, 驱车来到著名的**天山天池**, 乘坐区间车进入风景区, 再**乘船**游览天池。天池是镶嵌在天山博格达雪峰峡谷中的一颗明珠, 池水碧清, 雪峰倒映, 山花遍坡, 云松茂密, 饱览湖光山色, 听听动人的神话传说, 更令人恍如置身仙境。游毕续程前往北方军事城市-奎屯。

**第八天: 奎屯—布尔津** (早午餐)  
今天乘车向北前往童话之城-布尔津。这座北疆的小县城因其靠近俄罗斯而风光独特, 各色尖顶宛若童话世界的小屋, 夕阳中蜿蜒流淌的额尔齐斯河, 吸引着来自世界各地的游人。抵达后游览**五彩滩**, 这是一幅大自然的杰作, 千百年来由于地壳的运动, 在这里形成极厚的煤层, 在雷电和阳光的作用下燃烧殆尽, 就形成了这光怪陆离的自然景观; 傍晚可自行前往热闹的夜晚, 了解当地人的生活。

**第九天: 布尔津—禾木** (早午餐)  
早餐后, 乘车向北进入阿尔泰山区, 经爱登峪前往摄影家的天堂-**禾木村**(含区间车), 充满田园风光的小山村, 恰好处于一片四面环山的平地上, 外围是一排排的胡杨和白桦林。抵达后享用午餐, 可前往**禾木村观景台**-禾木村制高点, 俯视禾木村以及禾木河的全景: 空谷幽灵、小桥流水、牧马人在从林间扬尘而过……素有“中国第一村”的美称。原木垒起的木屋散布村中, 小禾木村一角, 小桥流水, 炊烟袅袅... 古朴的山村景致, 充满神秘色彩。前往**图瓦人村庄**(不含家访), 有一群图瓦人人生息繁衍, 他们是中国北方古老游牧民族的一支。

**第10天: 禾木—喀纳斯** (早午餐)  
早餐后, 前往中国唯一具有欧洲生态系统的**喀纳斯自然保护区**。沿途可见中国唯一注入北冰洋的河流-额尔齐斯河以及布尔津河、喀那斯河; 乘区间车进入景区, 沿途可远观卧龙湾、月亮湾、神仙湾等奇特景观。喀纳斯湖犹如阿尔泰山中的一串珍珠, 曲折徘徊于苍翠的山林之间, 每至秋季层林尽染, 景色如画。登上**观鱼亭**俯瞰群山环绕中的喀那斯湖, 风景美如仙境, 不禁令人慨叹“此景只应天上有”。

**第11天: 喀纳斯—克拉玛依** (早午餐)  
早餐后, 驱车前往新疆石油城-克拉玛依, 沿中国第二大沙漠古尔班通古特沙漠行进。参观闻名于世的**乌尔禾魔鬼城**(含小火车), 魔鬼城是乌尔禾地区的一种雅丹地貌, 长期的风雨侵蚀, 形成凹凸不平、深浅不一的石层, 千姿百态的自然奇观看上去像是一座座古代的城垣、堡垒和宫殿, 感叹造物主的神奇。这里也是著名电影“卧虎藏龙”的拍摄地。沿途还可目睹千口油井钻油的壮观景象。

**第12天: 克拉玛依—乌鲁木齐** (早午餐)  
早餐后, 驱车赴乌鲁木齐参观**自治区博物馆**, 馆内展示了新疆的历史和民俗风情, 还有著名的“楼兰美女”古尸等国宝级文物(若周一闭馆, 则改为**红山公园**)。之后逛逛著名的**国际大巴扎**; 晚餐于国际大巴扎自费观赏新疆民族歌舞伴自助餐。

**第13天: 乌鲁木齐 → 转机城市 → 新加坡** (早餐/机上用餐)  
今天告别古丝绸之路和新疆, 搭乘国际航班经转机城市飞返温馨家园-新加坡。愿您与大通旅游共度愉快的假期!

### 特别注明

- 1) 必加自费配套(RMB600/人): 新疆国际大巴扎歌舞伴自助餐+张掖七彩丹霞地貌
- 2) 行程若有变动, 以中国当地旅行社最后安排为准; 如果中文行程与英文行程不符, 以中文行程为准。
- 3) 新疆属于特殊地区, 沿途安检严格, 请客人理解并配合。
- 4) 行程有效期: 2020年4月开始执行。



# 13D Silk Road + North Xinjiang

(CSRNX)

## PACKAGE HIGHLIGHT

- ✓ Experience High speed train from Dunhuang to Turpan
- ✓ HEMU VILLAGE: the paradise of Photography Fans
- ✓ KANAS: Kanas Nature Reserve well-known as Oriental Switzerland
- ✓ URUMQI: Tianshan Mountain, Tianchi Lake by cruise, International Bazaar
- ✓ TURPAN: Jiaohe Ancient Town, Flaming Mountain, Karez System, Grape Valley, Uyghur Home Visit + Fruit tasting
- ✓ DUNHUANG: Mogao Grottoes, Echoing-Sand Hill, Crescent Moon Spring
- ✓ JIAYUGUAN: Jiayuguan Great Wall, Jiuquan Luminous Factory
- ✓ ZHANGYE: Giant Buddha Temple
- ✓ WUWEI: Jiumoluoshi Pagoda
- ✓ LANZHOU: Yellow River Iron Bridge, Mother Statue, Water Wheel

No shopping stop

## DELICACIES:

- ✓ Xinjiang Dapan Chicken , Cold Water Fish , Lamb Kebab, Dunhuang Flavor, Steamboat Chicken, Zhangye Spare Ribs, Wuwei Vermicelli, Lanzhou Ramen

## ACCOMMODATION:

- ✓ Stay at 4-5\* hotel throughout

### Day 1: Singapore → Transit City → Lanzhou (Meal on board/Dinner)

Assemble at Changi International Airport, have a pleasant flight via transit city to Lanzhou-the capital city of Gansu Province. Today visit the **Yellow River Iron Bridge**, **Mother Statue of the Yellow River** and **Ancient Water Wheel**. Maybe you will have some idea on why Chinese people regard Yellow River as their Mother River.

### Day 2: Lanzhou—Wuwei—Zhangye (Breakfast/Lunch/Dinner)

Depart for Wuwei and take a visit to **Jiumoluoshi Pagoda**. Then continue your coach journey to Zhangye, one of the most important cities along so-called Hexi Corridor. After lunch, visit **Giant Buddha Temple**, the biggest indoor sleeping Buddha in China.

### Day 3: Zhangye—Jiuquan—Jiayuguan (Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, coach to **Jiayuguan**, the west ending point of the Great Wall of China, earning the name "the First and Greatest Pass under the Heaven". The famous historical relics include **Jiayuguan Pass**, **Jiayuguan Museum** and **Luminous Factory** in Jiuquan as well.

### Day 4: Jiayuguan —Dunhuang (Breakfast/Lunch/Dinner)

Morning, proceed to Dunhuang - the pearl along ancient Silk Road in Gansu Province. Today, visit **Echoing-Sand Hill** offering superb picture-look desert scenery. Surrounded by the Echoing-Sand Hill, the **Crescent Spring** can be called a natural wonder in the Gobi Desert(Camel-riding at own expense) After dinner, take a stroll at **Shazhou Night Market**.

### Day 5: Dunhuang—Liuyuan—Turpan (Breakfast/Lunch/Dinner)

Today's highlight will be **Mogao Grottoes**, a World Heritage Site on the Silk Road. Located near the ancient town of Dunhuang, the caves are a depository of historical and cultural exchanges over more than a thousand years between China and other nations (**Digital movie included**). After that, coach to Liuyuan station for your **express train** to Turpan (around 4hrs journey. Check-in luggage to be carried by yourself)

### Day 6: Turpan—Urumqi (Breakfast/Lunch/Dinner)

Start the day with a visit to **Jiaohe Ancient Town**, the most famous ancient cities along the Silk Road. Next make a stop at **Karez System**-the life resources of the oasis. Karez system is very delicate irrigation system. After a visit to the well-known **Flaming Mountain**, we will proceed to the **Grape Valley**. You can taste fresh fruit in Uyghur's House and enjoy their songs and dancing. Thereafter, coach to Urumqi.

### Day 7: Urumqi— Tianchi Lake — Kuitun (Breakfast/Lunch/Dinner)

Today enjoy your tour to **Tianshan Mountain scenic area**. Highlight will surely be **Tianchi Lake**. Also known as Heavenly Lake, this crescent-shaped lake deserves its name, Pearl of Heavenly Mountain (Tianshan Mountain). With melted snow as its source, Heavenly Lake enjoys crystal water. You will take a **boat ride** to explore the wonderful scenery. Thereafter continue your coach journey to Kuitun.

### Day 8: Kuitun-Buerjin (Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, coach to Buerjin for a visit to **Multicolored Bay** (Wucaitan). Covering an area of 3 sq kilometers, it has a typical wind erosion physiognomy and is believed to be the most beautiful one of its kind in Xinjiang Uyghur Autonomous Region. Various colors in the bay account for its name. Multicolored Bay has an impressive Yadan landscape.

### Day 9: Buerjin —Hemu (Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, depart for **Hemu Village** known as the paradise of photography fans. Hemu village is one of the three residences of the Tuva Mongol in China. While the landscape tempts every visitor come back to experience the wildness of nature, visitors also can enjoy the local customs and life with the hospitable Kazakh families in Hemu Grassland. On the **Viewing Gallery**, you can enjoy the panoramic view of Hemu Village such as wooden huts, Hemu River and birch forest etc.. Next make a stop at the **Tuva Village** where you can fully enjoy the harmony of nature and human.

### Day 10: Hemu —Kanas (Breakfast/Lunch/Dinner)

This morning, head for **Kanas Nature Reserve**. Located at Altay region, Kanas Lake is mysterious and charming. You will take a sightseeing bus to Kanas scenic area. On the way, you may view the beautiful scenery of Crouching Dragon Bay, Moon Bay and Angel Bay from far. Ascend the **Fish-viewing Pavilion** where you can get an anatomic view of Kanas Lake.

### DAY11: Kanas—Karamay (Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, head for Karamay which is well-known as Oil City. On the way, you can see the derrick everywhere. The legendary **Ghost City** (small train ride included) is a unique wind-eroded geological feature. Also it is the filming location of the well-known movie <Crouching Tiger, Hidden Dragon>.

### DAY12: Karamay — Urumqi (Breakfast/Lunch)

After breakfast, head to Urumqi for a visit to **Xinjiang Regional Museum** (It will be replaced by Hongshan Park in case of closing on Monday). Next, proceed to **International Bazaar** for your shopping spree. Tonight enjoy International Bazaar Ethnic performance with buffet dinner at own expense.

### Day 13: Urumqi →Transit City → Singapore (Breakfast/Meal on Board)

Today, bid farewell to Xinjiang and Silk Road for your flight back to Singapore via transit city. We hope you have had an enjoyable time with CTC Travel.

### Note:

- 1, Additional tour (RMB600/person): Xinjiang International Bazaar Ethnic performance with buffet dinner + Zhangye Danxia Landform Geological Park
- 2, Actual sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- 3, In the event of discrepancy between Chinese & English itinerary, refer to the Chinese.
4. Valid for travel from May'2020 onwards.

Commonwealth Travel Service Corporation Pte Ltd.

大通旅游(新加坡)机构有限公司 (TA704)

133 New Bridge Road, #03-03/04/05/06 Chinatown Point Singapore 059413

Fax: 6532 0235 Email: enquiry@ctc.com.sg Website: www.ctc.com.sg

CHINA / ASEAN TRAVEL CENTRE

6536 4733

www.ctc.com.sg